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			By submitting this form, I agree that my information may be processed by SuperGrid Institute to manage my requests and to contact me.

The information collected in the completed form is saved by SuperGrid Institute in a computer file.

The data collected will only be communicated to the departments at SuperGrid Institute concerned by the treatment of your requests.

The data may be kept for a period of one (1) year after the submission of this form.

You may exercise your right to access, correct (notably if there are inaccuracies in the data collected), delete, limit the processing of or oppose the processing of your personal data, under the conditions provided for in Articles 15 to 21 of the European Regulation of the 27th April 2016 (UE 2016/679) on the protection of individuals in regards to the protection of their personal data.

To exercise these rights or for any other question about the treatment of your data, you can contact our Data Protection Officer : dpo@supergrid-institute.com.

For any additional information or complaints, you can contact the Commission Nationale de l’Informatique et des Libertés (more information at www.cnil.fr).
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			En soumettant ce formulaire, vous acceptez que les informations saisies soient traitées par SuperGrid Institute pour permettre d’assurer le traitement de vos demandes et vous contacter.

Les données collectées seront communiquées uniquement aux services de Supergrid Institute habilités à répondre à vos demandes.

Elles pourront être conservées pendant une durée d’un (1) an à compter de la validation du formulaire.

Vous pourrez exercer votre droit d’accès, de rectification (notamment en cas d’inexactitude des données collectées), d’effacement, de limitation du traitement ou d’opposition au traitement des données à caractère personnel, dans les conditions prévues aux articles 15 à 21 du Règlement Européen (UE 2016/679 relatif à la protection des personnes physiques à l’égard du traitement des données à caractère personnel du 27 avril 2016), et votre droit d’introduire une réclamation auprès de l’autorité de contrôle compétente en cas de violation du Règlement Européen par SuperGrid Institute.

Pour exercer ces droits ou pour toute question sur le traitement de vos données dans ce dispositif, vous pouvez contacter notre délégué à la protection des données : dpo@supergrid-institute.com.

Pour toute information complémentaire ou réclamation, vous pouvez contacter la Commission nationale de l’Informatique et des Libertés (plus d’informations sur www.cnil.fr).
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